
In het AD van vrijdag 19 april stond een artikel over de nieuw aan te leggen golfbaan in Spijk en de 

verontreiniging die hierbij aan het licht is gekomen.

Hierin werd aangegeven dat door Sent One opdracht is gegeven voor het onderzoeken van de 

verontreiniging van het grondwater.

Is dit, gezien de betrokkenheid van het bedrijf bij een eventuele verontreiniging van bodem en water, 

een te doen gebruikelijke stap? Komt met deze constructie de objectiviteit niet in het geding?

Is het, gezien de gevoeligheden in de omgeving voor wat betreft dit dossier, mogelijk dat de 

gemeente zelf onderzoek laat verrichten  door een onafhankelijk, door de gemeente zelf uit te 

zoeken partij? Dit acht ik, nogmaals vanwege alle gevoeligheden een zeer wenselijke stap.

Ik ben mij bewust van het feit dat de provincie toezicht houdt op de toestand van het grondwater, 

maar in eerste instantie wordt een gemeente aangesproken door burgers en bedrijven en het lijkt mij  

niet meer dan vanzelfsprekend dat je zelf kunt aantonen dat een en ander is onderzocht.

Vooral ook omdat  een eventuele grondwatervervuiling een veel grotere impact heeft op de 

omgeving dan de nu geconstateerde oppervlakte vervuiling.
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